
INFORMATION ANGÅENDE VARVSOMRÅDET. 
 
 
 
 

Örådet har fått följande information från BJC gällande 
varvsområdet. 
 
Den tänkta detaljplaneförändringen, vilken skulle innebära 
möjligheter för såväl hyreslägenheter som bostadsrätter på 
varvsområdet, är nedlagd. 
Det är två anledningar till detta, dels de olika myndigheternas 
krav på förnyade utredningar, tillstånd mm. dels det massiva 
motståndet från Knippleborna, vilka kom fram i de avgivna 
yttrandena i vårens samråd gällande varvsområdet. 
 
 BJC har nu ett förslag, att inom befintlig detaljplan, bygga 
verksamhetslokaler, sjöbodar etc. Varvsområdet 
(Industriområdet) bevaras alltså. 
Inga bostäder i någon form finns med i detta förslag, av skäl 
angivna ovan.  
Det är inte tillåtet att bygga bostäder på ett industriområde vilket 
varvsområdet klassas som. 
 
BJC tänker sig vidare att, i kombination med varvsområdet, 
fortsätta med utbyggnad av Fiskaregården där det redan finns 
en detaljplan. (Delar av området mellan KIK lokal och dagens 
Fiskaregård). 
 
Övrigt: 
Ö-rådet har ju sen 2010 arbetat med att få bostäder på 
varvsområdet, för att på detta sätt kunna behålla yngre 
knipplebor, möjliggöra inflyttning av yngre till Knippla, att äldre 
kan bo kvar på Knippla.  
Detta arbete är nu, som vi ser det, ett avslutat kapitel. 
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